
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2016–2017 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2016Z18780 

Vragen van de leden Monasch, Van Dekken en Nijboer (allen PvdA) aan de 
Minister van Economische Zaken over het bericht «Lijmklassieker blijft een 
succes» en de problemen met de Europese regelgeving (ingezonden 
12 oktober 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Lijmklassieker blijft een succes»?1 

Vraag 2
Herkent u de nieuwe Europese eisen omtrent de toegestane hoeveelheid lood 
in waterverf, zoals beschreven in het artikel? 

Vraag 3
Klopt het dat deze hoeveelheid lood lager is dan de hoeveelheid lood in 
drinkwater waarmee dezelfde waterverf gemaakt wordt? 

Vraag 4
Bent u van mening dat met deze regelgeving de productie van waterverf 
onmogelijk wordt gemaakt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Komt het vaker voor dat Europese regelgeving productie voor ondernemers 
onnodig bemoeilijkt? Kunt u enkele voorbeelden geven van Europese regels 
waar ondernemers veel klachten over indienen? 

Vraag 6
Welke stappen heeft het kabinet de afgelopen periode genomen om 
dergelijke regelgeving aan te passen?

1 http://www.volkskrant.nl/economie/lijmklassieker-blijft-succes~a4392354/
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